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A RÚT KISKACSA ÉS A MINISZTERELNÖK

Minden kormánynál elõbb-utóbb elõjön a dili,
hogy õk az egész nemzet kormánya. E beteg-
séggel szemben nem volt immunis Antall sem,
Orbán sem, de a szocialista nagyságok sem.
Antallnak legalább jól állt, de ettõl még õ sem
lett minden magyar miniszterelnöke. Avalóság
az, hogy jó esetben a választók fele juttat
hatalomra egy-egy pártot, de inkább keveseb-
ben. A többiek meg eltûrik. Eltûrik, mert nem
nagyon tudnak mit tenni. Ilyen a rendszer. Ezen
persze lehetne változtatni. Példának okáért, a
gyõztesnek nem kellene legyõzöttnek tekinteni
az embereket. Az ellenpártot tekintse annak,
aminek akarja, de a népet ne! Akormányzásnál
ne csak a saját barátai, rokonai és üzletfelei javát
keresse, hanem tíz millió ember számára te-
remtsen jobb életet! Ne fojtsa el a parlamenten
kívüli pártokat és a civilszervezetetek, hanem
néha-néha kérdezze meg õket! Ne gondolja
senki, hogy naiv kisfiú vagyok, aki könnyedén
beveszi a polgári demokrácia látszatdemokrá-
ciáját. Nem! Ma azonban már olyan tragikus a
helyzet, hogy a kormányoknak, akárki is legyen
a vezetõje, felül kell emelkednie saját párt- és
lobbyérdekein. Ez az a ritka pillanat, amikor a
rút kiskacsából, akarom mondani, miniszter-
elnökbõl ígéretes államférfi lehet.

UTÓLAGOS BARIKÁDBONTÁS

AGyurcsány-kormány és az MSZP-SZDSZ is
mindent megtesz, hogy a nemzet kormányának

tüntesse fel magát. Kórház- és iskolaügyben
nincs nemzeti megegyezés, ezért próbálkoznak
a múlttal. Íme egy idézet: "A magyar kormány
kezdeményezésére az idén két napon, 2007.
június 15-én és 16-án emlékezünk az ötven-
hatos vértanúkra… Országos akciót kezdemé-
nyezünk annak érdekében, hogy nemzeti össze-
tartozásunk jelképeként, a vértanúkra emlékez-
ve mindenki gyújtson gyertyát a környezetében
lévõ - az ötvenhatos eseményekhez kötõdõ -
emlékhelyeken." 

Elsõ hallásra az jut eszembe, hogy a
gyertyabusiness is kormány közeli cégek
kezébe került. Na de legyünk komolyak! 1956
szereplõi között nincs nemzeti egység, és -
ahogyan elnézem - nem is lesz.  

Leegyszerûsítve: 1956-ban voltak azok,
akik védték a munkás-paraszthatalmat. Ez az
édesapám és nemzedéke. Aztán voltak azok,
akik a meg akarták dönteni a munkás-
paraszthatalmat. Õk az ellenforradalmárok,
vagy ahogyan magukat nevezik "forradal-
márok". Harmadszor, voltak az átállók, akik a
védõktõl szellemileg vagy fizikailag, vagy így
is, úgy is, átmentek a támadókhoz. Ez Nagy
Imre és társasága. Közöttük nem lesz nemzeti
egység. Nem kellene erõltetni az utódok között
sem. Mást kellene: tiszteletben kellene tartani
egymás gyászát és a mával foglalkozni.  A
gyertyadolog jó ötlet lenne, ha mindenki vinne
mindenkinek gyertyát. Mondjuk Gyurcsány
vihetne gyertyát a 301-es parcellába, meg külön
Nagy Imre szobrához, de mindenekelõtt Mezõ
Imrének és a Köztársaság tér védõinek.

A NÉPSZAVAZÁS MELLETT VAGYUNK

Nálunk nem olyan egyszerû szóhoz engedni a
népet. Van népszavazás, de azt nem szereti a
hatalom. A mostani különösen nem. A törvény
számtalan fellebbezési lehetõséget tesz
lehetõvé. Minden fontos, csak az nem, hogy
idõben és érdemben megkérdezzék az
embereket. 

Így van ez a Fidesz kezdeményezésével is.
Már hónapokkal ezelõtt lehetett volna nép-
szavazást tartani, s mára már világos lenne,
merre is kell menni az egészségügyben és az
oktatásban. 

Nem ez történt. Aprivatizációban érdekelt
politikai és gazdasági körök mindent meg-
tesznek azért, hogy a népet kész helyzet elé
állítsák. Mostanra azonban végre kimerült
minden jogi huzavona-lehetõség, és az Alkot-
mánybíróság kimondta, hogy a tandíj eltör-
lésérõl, a vizitdíj megszüntetésérõl, a kórházi
napidíjról ki lehet írni népszavazást. Van, aki
azt mondja, hogy most már nem érdemes
népszavazásra menni. 

Nos, a népet megkérdezni mindig érdemes.
Lehet, hogy egy népszavazás nem hozza meg a
kívánt célt a népnek, de minden választás,
minden népszavazás, minden utcai megmozdu-
lás tapasztaltabbá teszi. Ma még átverhetik a
népet, holnap már nem biztos.

AZ OSZTRÁK SZEMÉT, AZ IGEN!

Mi a különbség a Tisza és a Rába között? Mind-
kettõ folyó, de az egyik Románia érintésével
jön, a másik meg Ausztriából. Mi a különbség a
Tisza és a Rába szennyezése között? Mindkettõ
súlyos környezeti ártalom, de az osztrák szemét,
azért mégis csak más! 

Ez jutott eszembe, amikor olvastam a
mostani hivatalos nyilatkozatokat azokról az
osztrák bõrgyárakról, amelyek pöcegödörként
kezelik a Rábát. Annak idején a románokat
kiátkoztuk, elmentünk mindenféle-fajta nem-
zetközi fórumhoz. 

Most meg? A hivatalos szájak ugyan
járnak, de tett annál kevesebb. Sõt, már lassan
kezdenek megértõk lenni az osztrák környezet-
szennyezõkkel szemben. Lehet, hogy elõbb-
utóbb meg kell köszönni az osztrák tõkéseknek,
hogy a szemetüket nekünk adják?

THÜRMER GYULA

BALSZEMMEL
Thürmer Gyula

MI A BAL SZEMÜNKKEL NÉZÜNK AVILÁGRA. ÍGY SOK MINDENT ÉSZREVESZÜNK, AMIT CSAK

A JOBB SZEMÜNKKEL NEM LÁTNÁNK. MÁSKÉNT IS LÁTJUK A VILÁGOT, MONDJUK ÚGY,
BALSZEMMEL. EZUTÁN MINDEN SZÁMUNKBAN ELMONDJUK, MIKÉNT IS LÁTJUK AZ ÉPPEN

ESEDÉKES ESEMÉNYEKET A SAJÁT POLITIKAI ÉRTÉKÍTÉLETÜNK ALAPJÁN, BALSZEMMEL. 

II. (XVIII.) ÉVFOLYAM, 21. SZÁM
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KÖZÖS MAGYAR-OSZTRÁK KOMMUNISTA AKCIÓK

Pénz hiányában elbocsátották valamennyi
fizetett alkalmazottukat, és a megújult ve-
zetés délután négy óra után végzi a for-
radalmi munkát. A párt élére szövetségi
szóvivõként két embert választottak, Me-
lina Klaus 39 éves bécsi tanárt és Mirko
Messner 59 éves nyelvészt Klagenfurtból. 

Tudomásul kell venni, hogy az
"aktivisták pártja" vagyunk. - mondta
Melina Klaus, az Osztrák Kommunista
Párt szövetségi szóvivõje Thürmer Gyulá-
nak, a Munkáspárt elnökének, aki a múlt
kedden rövid látogatást tett Bécsben. A
tagok többsége már olyan korban van,
hogy nem várható el tõlük aktív munka. A
pártot a fiatalabb generációkra, az õ
politikai élményeikre és elvárásaikra
építjük - tette hozzá. 
Új módszereket vezetnek be. Igyekeznek
naponta reagálni a belpolitikai esemé-
nyekre, aláírásgyûjtési kampányokat szer-
veznek, amiben az Internetet is felhasz-
nálják. Bizonyítani kell az embereknek,
hogy a kommunisták akkor is tudnak
tenni az emberekért, ha nincsenek a
parlamentben - mondja Melina Klaus, aki
pedagógusként maga is folyamatosan
hozza a pártba a friss élményanyagot.

Sok a hasonlóság a magyar és az
osztrák kommunisták helyzetében. Ez
volt a két pártvezetõ közös véleménye.
Ausztriában is egy erõs szociáldemokrata
párttal kell megvívni a csatát. 
A szociáldemokraták már régen nem
tartják be, amit ígérnek - mondja Melina

Klaus. Ugyanakkor igaz, hogy az
emberekben még mindig él a "Vörös
Bécs" emléke, az az idõszak, amikor az
elsõ világháború után éppen a szociál-
demokraták építettek munkáslakásokat a

tõkére kivetett többletadóból. A házak
még megvannak, de a szocialisták már
nem a régiek. Az osztrák kommunisták a
tavalyi parlamenti választáson nagyon
szép eredményt értek el, 47 ezer sza-
vazatot, azaz 1,01 százalékot kaptak.
Miért? Nos, mondja a szóvivõ asszony,
legalább két oka van. 
Egyrészt, egyre több ember csömörlik
meg a kapitalizmustól. Tudomásul kell
venni, hogy csak az szavaz a kommunis-
tákra, aki a rendszert utasítja el. Aki válo-
gat a polgári pártok között, soha sem fog
a kommunistákra szavazni. 

Másrészt, a kommunisták ki tudták
használni a polgári demokrácia lehetõsé-
geit. Azt történt, hogy a választásokon
szélsõjobboldali jelölt is indult, akinek az
ellensúlyozására az Osztrák KP jelölt-
jeinek némileg több média-lehetõséget
juttattak, mint korábban.

Melina Klaus kijelentette: az Osztrák
KP szolidáris a Munkáspárttal. A magyar
politikai erõk közül csak és kizárólag a
Munkáspártot támogatják. 
Klaus és Thürmer megállapodtak arról,
hogy elmélyítik a két párt együttmûkö-
dését, közös politikai akciókat terveznek,
együttmûködnek az Európai Baloldali
Pártban.

Csendes ház fogadja a látogatót Bécs 14. kerületében. Nem messze a schönbrunni
kastélytól, távol a belváros zajától. Ez ma az Osztrák Kommunista Párt székháza.
Az anyagi nehézségek miatt az osztrák kommunisták arra kényszerültek, hogy
feladják a városcentrumban lévõ központjukat, és a külvárosban vessék meg
lábukat. 

MELINA KLAUS ÉS THÜRMER GYULA

AZ OSZTRÁK KOMMUNISTA PÁRT ÚJ ÉPÜLETE
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A Magyar Kommunista Munkáspárt Elnök-
sége tiltakozik a meglévõ állami vagyon priva-
tizálása ellen, és követeli a vagyontörvény-ter-
vezet azonnali visszavonását, állani garanciát a
meglévõ állami tulajdon teljes körû megtartá-
sára, a folyamatban lévõ privatizációs ügyletek
azonnali leállítását, a korábban privatizált va-

gyon teljes és részletes felülvizsgálatát.
A Pénzügyminisztérium vagyontörvény

tervezete szemernyi kétséget sem hagyhat
senkiben, hogy az SZDSZ által vezetett tárca a
megmaradt állami vagyont is a külföldi tõkés
érdekkörök kezére akarja játszani. Ebben part-
nere lesz az MSZP, bármennyire is hangoztatták
néhány hónapja, hogy vége a privatizálásnak. 

A vagyontörvény-tervezet a következõ cé-
geket, vállalatokat akarja részben, vagy egész-
ben államtalanítani: Szerencsejáték Zrt, Heren-
di Porcelánmanufaktúra, Nemzeti Tankönyv-
kiadó Zrt, Tokaj Kereskedõház, Regionális Fej-
lesztési Holding Zrt, Geodéziai és Térképészeti
Társaság, Országos Fordító Iroda Zrt. Ezek
mellett kikerülnek az állami tulajdon körébõl a
foglalkoztatási célú közhasznú társaságok, ku-
tatóintézetek, vízmûvek, és különféle hadiipari
cégek. A törvénytervezet érint olyan cégeket is,
amelyek nyereségesen mûködnek, tehát józan
ésszel mérve, fontosabb lenne megtartani, mint
eladni. Ilyen cég például a Szerencsejáték Zrt.

Akormányzat szándéka szerintünk világos.
Az MSZP-SZDSZ kormány várhatóan nem
nyeri meg a következõ választást. Acél, hogy az
addig hátralevõ 3 évben minél több állami
tulajdont magánkézbe, elsõsorban külföldi
kézbe adni, olyan nemzetközi befektetõket
helyzetbe hozva ezzel, akik az õ érdek-

csoportjukhoz tartoznak. Ennek gyorsabb, ru-
galmasabb megvalósítását szolgálja a 2007.
július 1-tõl életre hívott Nemzeti Vagyonkezelõ
Zrt, mely magába olvasztja a Kincstári Vagyoni
Igazgatóságot, az ÁPV Zrt-t, és a Nemzeti
Földalapot. 

A Vagyonkezelõ mûködését a miniszter-
elnök által delegált 7 tagú Nemzeti Vagyongaz-
dálkodási Tanács fogja felügyelni, kinevezésük
6 évre szól. Az NVT lesz a döntéshozó, a
Nemzeti Vagyonkezelõ pedig a végrehajtó. A
hat éves idõtartam biztosítja a kormányokon
átívelõ privatizálás lehetõségének a megterem-
tését. Ezek a lépések koncentrálják, egy szerve-
zetbe tömörítik a nemzeti vagyont, melynek
áttételesen, de Gyurcsány lesz a „fõvédnöke”.

Ez olyan jellegû befolyást enged a
közvagyon felett, ami a Munkáspárt számára
elfogadhatatlan.  A privatizáció az elmúlt 17
évben gazdaságilag és társadalmilag tönkretette
az országot. Az emberek zöme ezt akkor nem
értette, mára világossá vált számukra. 

Ráébredtek, hogy a privatizáció nem az õ
érdekeiket szolgálja, és ennek csak a vesztesei
lehetnek.

A Munkáspárt az õ érdekeiket képviselve
követeli:

A vagyontörvény tervezet azonnali vissza-
vonását! 
Garanciát a meglévõ állami tulajdonok teljes
körû megtartására! 

A folyamatban lévõ privatizációs ügyletek
azonnali leállítását! 

A korábban privatizált vagyon teljes és
részletes felülvizsgálatát!

BUDAPEST, 2007. JÚNIUS 8.

A HERENDI PORCELÁNGYÁR TERMÉKEI - KI TUDJA MÉG MEDDIG FOLYIK A TERMELÉS...

AMunkáspárt Elnökségének állásfoglalása
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Budapesten februárban volt a Nagy-
budapesti Régió elnökségének választása.
Az azóta eltelt idõszak eredményeirõl,
gondjairól és terveirõl kérdezzük Székely
Pétert, a Nagy-budapesti Régió elnökét.

- Hallani lehet, hogy igyekszik az
összes budapesti régió taggyûlésére
elmenni. Miért?
- Már április közepén kértem a régió
elnököket, hogy hívjanak meg a
taggyûlésre. Szeretném megismerni a
tagságot és szeretném ha engem is
megismernének, ha be tudnék
mutatkozni. Ezek a legjobb alkalmak,
hogy a párttagokkal megbeszéljük a
helyzetet, megtárgyaljuk az aktuális
feladatokat. Már körülbelül a régiók
felébe eljutottam.

- És miket tapasztalt a taggyû-
léseken?
- Elsõsorban azt, hogy a tagok értik a
párt politikáját. Ez nagyon fontos
dolog. Tudják, hogy mit képviselünk,
miért ez a párt politikája. Az is fontos
momentum, hogy sikeres volt a
régiók kialakítása. Ami értetlen-
kedést váltott ki még három-négy
hónapja, az ma már teljesen termé-
szetes. Ez mindenféleképpen nagy
elõrelépés.

Ugyanakkor lehet látni, hogy a
párt anyagi helyzetével még sokan
nincsenek tisztában. Mindig elmon-
dom, hogy a tagdíj 60%-a és az Ezres
Klub-támogatások miért fontosak.
Ebbõl tartjuk fent a Baross utcai
pártközpontot, ebbõl fizetjük a ki-
csinyke apparátust. Ha ez nem lenne,
késõbb a párt szép lassan elhalna. 

Ezért kérjük folyamatosan, hogy
fizessenek több tagdíjat, lépjenek be
az Ezres Klubba. Ezt értik a tagok.
De nagyon ritka és nagyon kevés az,
aki feláll, hogy igen, én megértettem,
hogy fontos az az ezer forint is,
belépek. Ez a lelkesedés nem nagyon
van meg.

- Lassan már fél éve, hogy
megalakult az új budapesti elnökség.
Mik a tapasztalatok?
- Elértük, hogy kész az új tagnyil-
vántartás. Tudjuk, hogy hány tagunk
van, tudjuk, hogy ki mennyi tagdíjat
fizet. Azt mondtuk, és most is úgy

gondolom, hogy ez a munkánk alapja.
Nagy munka volt, az biztos. Ezt
Farkas Károly elvtársnak és csapa-
tának köszönhetjük, akik összeállí-
tották a nyilvántartásokat. 

Az a fõ cél, hogy ez a jövõben is
naprakész legyen, mindig át tudjuk
tekinteni a tagnyilvántartást, a tag-
díjfizetés helyzetét.

- A június 16-i központi bizottsági
ülésen lesznek kijelölve a Központi
Bizottság megbízottai. Budapesten és
Pest megyében hogy állnak ezzel?
- Szerencsére elmondhatjuk, hogy
ebben a kérdésben is komolyan si-
került elõrelépni. Budapesten har-
minckettõ, Pest megyében 16 válasz-
tókerülethez kellett megtalálni a KB-
megbízottat. Nehéz munka volt. 

Megkeresni, hogy melyik régió-
ban vannak megfelelõ jelöltek, hol
van több alkalmas személy és hol
nincsen senki, aki vállalná és akit
felkérnénk. Amelyik helyen nem volt,
oda kellett keresni egy párttagot. De
megoldottuk.

- Számszerûen hogy állnak?
- Igazából nagyon kevés személy
hiányzik. Budapesten három, Pest
megyében négy KB-megbízottat nem
tudunk most megnevezni. De biz-
tosak vagyunk benne, hogy a követ-
kezõ hónapokban ezeket is pótoljuk.

- A Szabadság újsággal mi a helyzet?
- Ezzel kapcsolatban - szerencsére -
csak pozitívumokat tudok mondani. 

Az áprilisi-májusi elõfizetések
számához képest majd' mindenhol
nõttek a befizetések. 

Ahol csökkent, ott is csak egy-két
ember mondta vissza, ami nem
mérvadó. 
Csütörtökönként, a lap megjele-
nésekor már a kora délelõtti órákban
a többség elviszi a lapot, de délután
háromra már mindenhol kikerül a
kerületbe.

Sehol sem rogyott össze a
kézbesítés, ami szintén nagyszerû.

- Vannak az újsággal további tervek?
- Azt szeretnék - ahogy ez már
megvan az egyik régióban -, hogy a
régió vezetése plusz tíz-tizenöt
példányt a tagdíjból fizessen elõ. 

Ennek két elõnye is van. Az egyik,
hogy lennének példányok, amelyeket
meg lehet mutatni a potenciális
elõfizetõknek. Így biztos könnyebb
lenne õket rávenni, hogy fizessék elõ
a Szabadságot. 
A másik pedig, hogy a mostani 560
budapesti és pest megyei elõfizetõi
szám felmenne akár 700-ra is. Ekkor
azt tudnánk mondani, hogy Budapest
és Pest megye fizeti elõ az összes
újság felét, ami nagy dicsõség lenne a
Nagy-budapesti pártmozgalom egé-
szének.

BUDAPESTEN MEGY A MUNKA

A LEGUTOLSÓ CSEPELI RÉGIÓLÁTOGATÁSON. AZ ASZTALNÁL JOBBRÓL KÕSZEGINÉ
BENEDEK ANNA RÉGIÓELNÖK, SZÉKELY PÉTER, DEÁK JÁNOS ÉS NAGY JÁNOS,A RÉGIÓ
ELNÖKSÉGI TAGJAI
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Idén immár tizenharmadik alkalommal
rendezték meg a Munkás Kupát a
Szolnok megyei Túrkevén. 

Mint mindig, az elmúlt szombaton is nagy

érdeklõdés kísérte. Ezúttal
olyannyira, hogy csapatokat kellett
visszautasítani, mivel olyan sokan
jelentkeztek, hogy egyszerûen nem
volt elég pálya.
A férfiaknál húsz csapat, a nõknél

5 csapat mérte össze a focitudását. 
A kupa megnyitóján Thürmer

Gyula, a Magyar Kommunista
Munkáspárt elnöke dicsérõen szólt
a szervezõkrõl, akik, nyugodtan
mondhatjuk, hogy már hagyo-
mányt teremtettek. 
Tizenhárom éve megrendezik ezt

a tornát, nem veszi kedvüket
semmi - mondta a pártelnök. 
Sokan jöttek Túrkevérõl, Szolnok
megyébõl, de jöttek Budapestrõl,
Nyíregyházáról és Mohácsról is
csapatok, ami a kupa
népszerûségét bizo-
nyítja a megyehatá-
ron túl is. 
Természetesen nem

csak focisták voltak,
hanem sokan elkí-
sérték a csapatokat
drukkolni, sok ér-
deklõdõ focibarát is
megjelent.

Most második alkalommal
állított csapatot a Munkáspárt
ifjúsági szervezete, a Bal-
oldali Front - Kommunista
Ifjúsági Szövetség, de a folya-

matosan edzõ játékosok mellett - ugyan
képzavarral mondva - de nem rughattak
labdába. Nem jutottak tovább a selejtezõkön.

Elsõként a nõi csapatok végeztek. Mint
mindig az elmúlt három évben az
MTE/Szolnok nyerte meg a döntõt, így a
vándorkupa örökké az övék maradt. A
méltán megérdemelt aranyérmet Kalocsai
Kinga, a Baloldali Front elnöke akasztotta a
nyakukba. 
A férficsoportban meglepetés született. A
tavalyi bajnok csak a bronzérmet tudhatja
magáénak. Idén egy túrkevei csapat, a Viktor
Security nyerte el a vándorkupát.
A rendezvény befejezéseként Csajbók
Ferenc megköszönte az élvezetes és
sportszerû játékot a csapatoknak, a
közremûködést a bíróknak. Jövõre ugyanitt
- köszönt el Csajbók Ferenc.

A MUNKÁS KUPA MEGNYITÓJA UTÁN THÜRMER GYULA
TALÁLKOZOTT A SZOLNOK MEGYEI KÖZPONTI BIZOTT-
SÁGI MEGBÍZOTTAKKAL, AHOL MEGBESZÉLTÉK A JÖVÕ-
BELI FELADATOKAT.
JÁSZ-NAGYKUN-SZOLNOK MEGYÉBEN MIND A NYOLC VÁ-
LASZTÓKERÜLETBEN SIKERÜLT OLYAN KB-MEGBÍ-
ZOTTAT TALÁLNI, AKIK KÉPESEK MEGVALÓSÍTANI
MINDAZT, AMIVEL A PÁRT MEGBÍZZA ÕKET. 
SOKAN MÁR VOLTAK ORSZÁGGYÛLÉSI JELÖLTEK, DE ÚJ
FIATALT IS SIKERÜLT TALÁLNIUK.

ISMÉT MUNKÁSKUPA TÚRKEVÉN

THÜRMER GYULA MEGNYITJA A XIII. MUNKÁS
KUPÁT. MELLETTE JOBBRA CSAJBÓK FERENC AZ
ÖRÖKÖS HÁZIGAZDA-SZERVEZÕ

IDÉN MÁSODSZORRA ÁLLÍTOTT CSAPATOT A BALOLDALI FRONT -
KOMMUNISTA IFJÚSÁGI SZÖVETSÉG
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2007. június 6-ára európai akciónapot
hirdetett az UNI Europa Posta, az európai
postásszakszervezeteket tömörítõ, mintegy
kétmillió tagot számláló szervezet. 

Tizenkét országban déli 12 órától egy órán ke-
resztül zárva tartottak a postahivatalok, ezzel til-
takozva a postai piacnyitás korai idõpontja
ellen.

Magyarországon a Postás Szakszervezet
(PSZ) kezdeményezésére 20 postahivatalunk
tartott zárva az ország számos helyén, köztük
Budapesten is, a Nyugati pályaudvarnál
található 62-es posta.

Abudapesti helyszínen 80-100 dolgozó vett
részt, zömmel az ottani postások közül.

A felszólalók közül elõször Szegõ Róza, a

szakszervezet budapesti vezetõje ismertette a
PSZ véleményét és követelését, majd Pecze Pál
a PSZ elnöke taglalta a postások európai tömö-
rülésének közleményét, melyben - többek kö-
zött - követelik, hogy az Unió, a postaszol-
gáltatásról szóló irányelvben tiltsa meg a
bérezési dömpingen alapuló verseny minden
formáját, és az EU-Bizottság hozzon kötelezõ
érvényû munkaügyi jogszabályt a tagálla-
mokban. 

Mindezt az eddigi piacnyitások katasz-
trofális következményeivel támasztotta alá.

A megmozdulás második fele - felszólalók
hiányában - érdektelenségbe fulladt, az érdek-
lõdõk elszállingóztak, 12. 45-re már csak a helyi
dolgozók maradtak.

Egy postás véleménye az eseményekrõl

Apostások között elég nyilvánvaló, hogy a
PSZ régóta nem képviseli a dolgozókat. Dön-
tõen a munkáltató érdekeit helyezi elõtérbe, ez
látható minden tárgyalásnál, legyen az Kol-
lektív Szerzõdés módosítása, bérkövetelések,
vagy a munkakörülmények javítását szor-
galmazó kezdeményezések.

A PSZ hivatali szintû, vezetõi összetétele
(bérszámfejtõ, munkaügyes, stb.) eleve magá-
ban hordozza azt, hogy nem ismerik az „ala-
csonyabb” munkakörökben dolgozók (csoma-
gos, felvevõ, kézbesítõ) napi gondjait, hiszen
nem abbab a munkakörben dolgoznak.

A legfelsõbb vezetés pedig szintén a
munkáltatótól kapja a fizetését, és tudjuk, hogy
a kutya sem harap az ételadó gazdájába.

A PSZ-t, hasonlóan más szakszerve-
zetekhez, csökkenõ támogatottság jellemzi,
köszönhetõen annak, hogy nem hajlandóak
harcolni a dolgozók jogaiért. A Mikulás cso-

magok, és az újévi pezsgõk nem oldják meg az
égetõ problémákat.

APSZ felkarolta a mostani megmozdulást,
de eleve tudták, hogy az idõpontválasztás végett
gyenge rendezvényre lehet számítani, hiszen
déli 12. 00 –kor a becsületes emberek nagyobb
része dolgozik.Ellenben el tudják mondani,
hogy õk küzdenek a postások jogaiért.

Azoknak a postásoknak a jogaiért, akiknek
zöme nincs kellõképpen tájékoztatva arról,
hogy mit is jelent a postai piacnyitás az õ éle-
tükre nézve, legyen az 2009-ben, vagy 2012-
ben.

Mit is jelent?

Apiacnyitás a postai szolgáltatások összességét
piaci alapokra helyezi, minimális kötelezõ
szolgáltatást engedve a nemzeti postáknak,
amely jobbára a nem kifizetõdõ résztevékeny-
ségekre fog vonatkozni. A Magyar Posta eddig
is hatalmas piacokat veszített-külföldi cégek
megjelenésével - a csomag, és hírlap üzletág-
ban. A Médialog KFT, amely átvette a hírlap-
kézbesítés oroszlánrészét, 100 magyar nagyvá-
rosban terítenek, a többit, mert nem elég nyere-
séges, meghagyja a Postának. Ezt tetézné a
levélforgalom piacosítása, aminek a következ-
tében, nemzetközi és hazai felmérések szerint
is, a Posta a megmaradt piacainak 50 %-át elve-
szítené az elsõ évben!Ez, alacsony becslések
szerint is, minimum 12. 000 dolgozó leépítését
jelenti, de nem lehetetlen, hogy ez a szám 18.
000 körül fog mozogni. Ez a postai alkalma-
zottak közel fele!

Az angliai példa is bizonyítja: a nyitást
követõ 3. hétben az angol posta a tömeges
feladóinak 60%-át elvesztette. A szakszerve-
zetnek a dolgozók védelmében a piacnyitás
teljes megakadályozása, és nem a kitolása lenne
a harci feladata, hiszen ezzel azt az illúziót
táplálják, hogy ezek a problémák 2012-re meg-
oldódnának. APosta vezetésének, és az érdekelt
üzleti köröknek elemi érdekük a dolgozók
féken tartása, amíg a nyitást levezénylik, és ezt
a szakszervezet asszisztálásával el is akarják
érni.

A POSTAI DOLGOZÓK DEMONSTRÁCIÓJAA NYUGATI TÉRI POSTAHIVATAL ELÕTT

A POSTÁSOK ISMÉT DEMONSTRÁLTAK

A Magyar Kommunista Munkáspárt
közleményben nyilvánította ki, hogy
támogatja a postások akcióját és
határozottan ellenzi a közszolgáltatások,
tehát a Magyar Posta privatizációját.
„A Magyar Kommunista Munkáspárt a
dolgozók mellett, a piacnyitás ellen“
címû sajtónyilatkozatban a párt elnök-
sége leszögezi:„A 2009-es piaclibera-
lizáció megakadályozása közös ügyünk!
Külföldi, tõkeerõs cégek szabad benyo-
mulása a magyar piacra végzetes
következménnyel jár a postás dolgo-
zókra nézve. Erre sem a 2009-es, sem az
elcsúsztatott, 2012-es nyitás nem készíti,
nem készítheti fel a dolgozókat. „
Pecze Pál, a Postás Szakszervezet
elnöke levélben köszönte meg a Magyar
Kommunista Munkáspárt támogatását  a
2007. június 6-án megtartott demon-
stráció támogatásáért. 

Nemcsak Budapesten, hanem minden
megyeszékhelyen is tüntettek a postások a
piacnyitás ellen. 
Egerben a demonstárción részt vett Juhász
Norbert a Munkáspárt központi bizottsági
tagja. Bár nem postás, megjelent a tüntetésen,
ahol az emberek jól fogadták, mint a párt
képviselõjét. Találkozott és beszélt is az ottani
postás szakszervezeti titkárral. 
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Meleg nyári délután volt a hetvenes
évek közepén. A Kõbányai Pártbizott-
ság székházában a meleg és a nyári
szabadságok miatt a megszokottnál is
kevesebben fordultak meg. Fiatal
pártmunkásként lelkesen, a határidõk
betartására ügyelve végeztem a mun-
kám. Az egyik nagyvállalati pártszerve-
zettõl vártam egy fontos jelentést, amit
azonnal vinni kellett a fõnökséghez.
Hirtelen megszólalt a telefon: a várt
anyag megérkezett! 

Felugrottam és szinte rohamléptek-
ben mentem a porta felé. A lépcsõház
nem egy széles építmény volt. A lép-
csõket nagy lendülettel vettem, egy-
szerre kettõt-hármat is lépve haladtam a
földszint felé.  A fél emeleti lépcsõház-
fordulóhoz szinte ugorva érkeztem. A
fordulóban hirtelen szembe jött velem
egy férfi, akit majdnem elsodortam. 

Megijedtem, hiszen majdnem lelök-
tem a lépcsõn. Valami késõi látogató,
gondoltam, vigyázott volna jobban!
Felnéztem, és látom: Kádár János áll
velem szemben.

Most mi lesz? Magamban már egy
szigorú megrovás pártfegyelmivel is
kiegyeztem volna. Nem lett belõle fe-
gyelmi. Látja fiatalember, ha rohanunk,
akkor könnyen bekövetkezhet a baj!
Legyen körültekintõ, és feleslegesen ne

szaladgáljon itt! - zárta
le a lépcsõházi talál-
kozót Kádár János. 

Majd megkérdezte:
Mondja, bent van a
fõnöke? Rögtön tud-
tam, hogy Kádár János
"titkának" lettem aka-
ratlan tanúja.

Kádár János ugyan-
is nem szerette a for-
maságokat, de ebben is
fegyelmezett pártmun-
kás volt, s betartotta a
szabályokat, bármilyen
terhes is volt. Évente
egy-két alkalommal a-
zonban félretett minden
protokollt, és kíséret
nélkül, szinte magán-
emberként egy-két órá-
ra eljött Kõbányára. Az
akkori kerületi elsõ
titkár, Szakali József
régi motoros volt. A rendszerváltás után
egyébként haláláig tagja maradt a
Munkáspártnak. Kádár látogatása egy-
aránt szólt a munkások-lakta Kõbányá-
nak, az elsõ titkárnak, akit becsült, és
egy kicsit Jolikának is, aki Kádár
elvtárs titkárnõje volt a pártközpont-
ban, s egyben merõ véletlenségbõl Sza-

kali felesége. Jolika egyébként ma is
pártunk tagja.

Kádár elvtárs nem engedte, hogy
ilyenkor a kapuban várják. Megér-
kezett, komótosan felsétált az elsõ
emeletre. Ami ezután jött, az a nagy
ember, az államférfi és pártvezetõ kis
"titka" volt. Kormányõrök, orvos, na és
persze, a felesége nélkül irány a Kõ-
bányai Sörgyár! De nem ám a fõkapu-
hoz, hanem az Ászok pincéhez! A titkos
program búvóhelye a százhektós hordó
volt. A hordó amolyan sörözõ fülke volt
hat-nyolc embernek. Kádár elvtárs
imádta az ultit, nos, Kõbánya adott ott-
hont a titkos ulticsatáknak. 
Politizálni szigorúan tilos volt. Kér-
dezni is csak Kádár kérdezhetett, de õ
is csak a családról, a partnerek egész-
ségérõl. És persze, mint minden rendes
kártyapartiban, mindenki elmondhatta a
véleményét a többiek ultitudásáról.
Szinte tobzódásnak számított a néhány
pohár kõbányai sör és zsiroskenyér
vöröshagymával, amit sehol másutt
nem engedhetett meg magának az
ország elsõ embere, csak nálunk,
Kõbányán.

KAJLI BÉLAKÁDÁR JÁNOS LÁTOGATÁSA BUDAPESTEN - 1976

NEVESSÜNK EGYÜTT KÁDÁRRAL

SZAKALI JÓZSEF SZÓLAL FEL MÁRCIUS 15-ÉN

KÁDÁR JÁNOS TITKA
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NEM HIVATALOS MEGJEGYZÉS A HIVATALOS VÁLASZHOZ
A Munkáspárt vezetõi május 25-én,
Kádár János 95. születésnapjának
az elõestéjén petíciót adtak át a
Miniszterelnöki Hivatalnak.

Félreértés ne essék, minden illúzió
nélkül. 17 éve kapitalizmusban é-
lünk, kapitalista kormányunk van,
nincs miért azt remélni, hogy ked-
vesek lesznek hozzánk. A petíciókat
azért adjuk át, mert erre jogot biztosít
a polgári demokrácia, és mi ezeket a
lehetõségeket kihasználjuk. 

A mellékelt válaszlevél önmagáért
beszél. Ki lehetne akasztani a falra,
hagy lássa mindenki, hogy ilyen a
mostani kormány. Gyurcsány nem
válaszolt személyesen. Gál J. Zoltán
34 éves politikai államtitkárt bízták
meg a válaszadással. Életrajza szerint
többféle egyetemen tanult, igaz, dip-
lomát egyiken se szerzett. Apja, Gál
Zoltán (innen az angolos J betû a
nevében) a "nehéz kádári idõkben" az
MSZMP Központi Bizottsága admi-
nisztratív osztályán volt vezetõ be-
osztásban. Közvetlenül a rendszer-
váltás elõtt, amikor szanaszét hordták
a belügyet, államtitkárként a belügy-
minisztériumot is vezette. Horn Gyu-
la miniszterelnöksége idején a parla-
ment elnöke volt.

Nos, Gál J. Zoltán államtitkár úr
levelébõl kiderül, hogy nincs miért
aggódni. Kádár János el van temetve.
Kész! Ez nyilván azt is jelenti, hogy
a kormány a maga részérõl lezárta az
ügyet. A 2006-os párt hiába fogal-
mazza meg vágyálmait, hogy a szoc-
liberális kormány majd újratemeti az
õ kedvükért Kádárt, nem, és nem!
Gál J. Zoltán úr persze érdemben nem
válaszolt a Munkáspárt érveire, pél-
dául arra, hogy mi lesz, ha Kádár ko-
ponyáját megtalálják. Persze, az is
lehet, hogy Gál J. Zoltán úr tud va-
lamit, csak nekünk nem mondja meg.
Egy dolog azonban nagyon aggasztja
õt is, meg fõnökét is:„egyik politikai
párt, szervezet se kovácsolhasson
politikai tõkét“. 
Kérdezzük: ki akar itt versenyezni?
Eddig egyetlen egy párt jelentette be,
hogy szívesen eltemetné Kádárt, s ez
a Munkáspárt volt. Senki más. Gál J.
Zoltán úr és a kormány tehát a
Munkáspárttól félnek. 

Ha nem félnének, nyugodtan azt
mondanák: temessétek, ha annyira
akarjátok! Félnek, mert a Kádár sír
meggyalázásával kapcsolatos esemé-
nyek során kiderült, hogy Kádár és a
Munkáspárt összetartozik. Hiába pró-
bálta Horn Gyulától kezdve minden
szocialista vezér elvenni Kádárt, az
emberek érzik, tudják, hogy a sze-
gényekért küzdõ Kádár nem lehet a
milliárdosoké. 

A sajtó a Munkáspártot kérdezte Ká-
dárról, és nem az MSZP-t, nem az e-
pigonokat. Nem tagadjuk, jó volt,
hogy e szomorú események kapcsán
ránk figyelt a társadalom. Mi azon-
ban nem politikai tõkét akarunk Ká-
dárból kovácsolni, hanem eltemetni
õt, emberként, tisztességgel. Lehet,
hogy Gál. J. Zoltán úr a maga ré-
szérõl lezárta az ügyet, mi azonban
nem.

GÁL J. ZOLTÁN VÁLASZLEVELE
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MI A KÜLÖNBSÉG MÁTYÁS KORA, A
SZOCIALIZMUS ÉS A MAI KAPITALIZMUS
KÖZÖTT?

A történelem során különbözõ társa-
dalmak jöttek létre. Ezek között sok a
hasonlóság, de vannak döntõ különbsé-
gek is.  Az emberek valamit termelnek,
esznek, utaznak, élnek. Mátyás király
korában is építettek lakásokat Magyaror-
szágon, a Kádár-rendszerben is, és épí-
tenek ma is. A lakások természetesen
technikailag különböznek, de a lényeget
tekintve nem. 

Közös bennük, hogy egyformán az
emberek egyik szükségletét elégítik ki,
azaz laknak bennük. Ha tehát különb-
séget akarunk tenni a Mátyás korabeli
középkor, a kádári szocializmus és mai
magyar kapitalizmus között, akkor a
kérdés nem az, hogy ezekben a korokban
MIT termeltek, hanem az, hogy HO-
GYAN termeltek.

Mátyás idején az építéshez szükséges
eszközök a király vagy a földesurak bir-
tokában voltak. Voltak önálló építõmeste-
rek, de az építõipar munkaerejét a
jobbágy adta, akit a földesúr, mint tulaj-
donosa erre a munkára rendelt. A job-
bágyviskókat a jobbágy maga építette, a
nagy építkezéseken az uralkodó osztály,
a földesurak igényeit szolgáló kúriákat,
palotákat építettek. A szocializmusban az
építõiparban alkalmazott termelési esz-
közök a társadalom tulajdonában voltak,
amit az állam képviselt. A munkaerõt a
munkásság adta. Az építkezések döntõ
célja az volt, hogy az emberek tömegével
jussanak lakáshoz. Ma az építõiparban
alkalmazott termelési eszközök tõkés
vállalkozók tulajdonában vannak. Az
építkezéseken bérmunkások dolgoznak.
Az építkezés célja nem a tömegigények
kielégítése, hanem a hasznot, azaz
profitot hozó projektek megvalósítása. 
Ezért építenek drága lakóparkokat olcsó
szociális bérlakás helyett.

MI A TERMELÉSI MÓD?

A fentiekbõl láthatjuk, hogy a termelés
módja az a lényeges kritérium, amely
alapján egy társadalmat meg tudunk
különböztetni egy másiktól. Termelési
módnak nevezzük a társadalom élete és
fejlõdése szempontjából nélkülözhetetlen
létfenntartási eszközök (élelem, ruházat,
lakás, termelési felszerelések stb.) meg-
szerzésének történelmileg meghatározott
módját. 

A termelés módja meghatározza az
adott társadalom jellegét. Azt is mond-
hatjuk, hogy amilyen a termelési mód,
olyan maga a társadalom, annak uralkodó
eszméi, politikai nézetei, intézményei. 

Vegyünk egy példát! Svédországban
nagyon magas életszínvonal van év-
tizedek óta. 

A svéd kapitalizmus olyan gazdag,
hogy megengedheti magának, hogy a
profitjából sokkal többet juttasson az
embereknek, a nem tõkés tömegeknek,
mint bármelyik más kapitalista ország.
Svédországban ezért évtizedek óta na-
gyon széles körre kiterjedõ társadalom-
biztosítás, fejlett egészségügy, szociális

ellátás van. Sokan mondták és mondják
erre, hogy ez maga a szocializmus. Pedig
nem az!

Az igaz, hogy a szocializmus célja az,
hogy minél többet adjon az embereknek.

De a szocializmusban a termelési esz-
közök a társadalom tulajdonában vannak,
a kapitalizmusban, így a svéd kapitaliz-
musban meg a tõkések kezében. 

A szocializmusban azért folyik a
termelés, hogy az embereknek több jus-
son. A kapitalizmusban meg azért, hogy a
tõkés kapjon többet. 

Ha Svédországban valóban szocia-
lizmus lenne, az emberek még jobban él-
nének, mert az ország tortájából nem
egyszerûen egy kisebb vagy nagyobb

szeletet kapnának, hanem övéké lenne a
torta.

Azt is meg kell jegyezni, hogy a svéd
jóléti modellhez a gazdagságon kívül
más is kellett. A svéd tõke felismerte,
hogy a tõke is jól jár a magasabb tár-
sadalmi juttatásokkal, hiszen az emberek
többet és jobban dolgoznak, egészsé-
gesebb munkaerõt jelentenek, és nem
utolsó sorban az osztályharc szinte
szünetel. 

A TERMELÉSI MÓDOK TÍPUSAI

Az emberi társadalom keletkezésének
ideje óta több termelési mód létezett és
váltotta fel egymást: õsközösségi, rab-
szolgatartó, feudális, tõkés, szocialista.

A termelési módnak két, egymással
szorosan összefüggõ oldala van: a
termelõerõk és a termelési viszonyok. 

Az adott termelési mód akkor
mûködik jól, ha a termelõerõk és a
termelési viszonyok között összhang,
egyensúly van. 

Amikor az új, fejlõdõ termelõerõk
mögött elmaradnak, elavulttá válnak a
termelési viszonyok, ellentmondás támad
közöttük, s ez konfliktussá fejlõdik,
amely társadalmi forradalom útján ol-
dódik meg. 

ELMÉLETI SAROK:
VIGYÁZAT, VESZÉLYES!

“A termelés módja meghatározza az adott
társadalom jellegét. Azt is mondhatjuk,

hogy amilyen a termelési mód, olyan
maga a társadalom, annak uralkodó

eszméi, politikai nézetei, intézményei. „

„A szocializmusban azért
folyik a termelés, hogy az
embereknek több jusson.
A kapitalizmusban meg

azért, hogy a tõkés
kapjon többet.“



Az ENSZ és a szaharaiak nyomására a
legfontosabb olajcégek kimentek a
Marokkó által megszállt Nyugat-
Szaharából. De most újabb szerencse-
vadász cégek tûntek fel, akik nagy
gazdasági lehetõségek után kutatnak a
valószínûsíthetõen olajgazdag vidéke-
ken, megsértve a nemzetközi jogokat. Ír,
szaúd-arábiai, dél-afrikai, amerikai
egyesült államokbeli és svéd befektetõk
bújnak meg a kis cégek összefonódó
erdejében. A marokkói hatóságok két
olajkutatási engedélyt adtak ki Nyugat-
Szahara vitatott területén, annak elle-
nére, hogy az ENSZ 2002-ben egy
határozatában megkérdõjelezte az addigi
olajkutatások törvényességét és kijelen-
tette, hogy a további olajkutatások -

bármilyen formában és körülmények
között is történjenek - illegálisnak
minõsülnek, mindaddig amíg Nyugat-
Szahara megszállás alatt van. A leg-
nagyobb külföldi kutató cégek néhány
évvel ezelõtt fel is adták mûködésüket a
határozat miatt, amivel legális alapjuk a
kutatásra megszûnt. Azonban a TGS-
Nopec-nek és a Kerr-McGee-nek sike-
rült véghez vinnie, hogy ma már
részletes térképpel rendelkezzenek a
potenciális olajlelõhelyekrõl Nyugat-
Szahara partjainál. Az adatokat eladták
az amerikai Kosmos Energy vállalatnak
2 millió dollárért, akivel a marokkói
kormány szerzõdést kötött, így 2009-ben
megkezdheti munkáját. - írja az Afrol
News.

SZERENCSEVADÁSZOKA SZAHARAI OLAJFORRÁSOKNÁL

SZAÚDI BEFEKTETÉS SZÍRIÁBAN
Szaúdi Befektetõ Csoport kifejezte
szándékát a szíriai turizmusba való
befektetésbe, annak a folyamatnak az
alapján, ami nem rég kezdõdött el
Szíriában.

A csoport vezetõje Omar Hamidi és
Mohammed Agha Qalaa, turizmusért fe-
lelõs miniszter megkezdte a tárgyalá-
sokat. A szaúdi befektetõkkel felállítottak
egy munkacsoportot, ami 36 különbözõ
turizmussal kapcsolatos projektet visz
véghez, amellett a 24 projekt mellett, ami
már elindult. Szíria nagyon fontosnak
tartja a turizmus fellendítését, mivel az
az országnak jelentõs és biztos bevé-
teleket tud hozni a jövõben - írja a
SANA, a Szíriai Arab Hírügynökség.

AMNESZTIÁT KAPOTTAVOLTKÉM
Vu Binh-nek, aki börtönbüntetését töltötte
kémkedésért, június 8-án amnesztiát ígért a
vietnami állam. Nguyen Vu Binh hét év
börtönbüntetést és három év próbaidõt
kapott 2004 májusában. Binh felmentését
kérte levélben, miután büntetésének több,
mint kétharmadát letöltötte, azzal az
indokkal, hogy szeretne visszatérni család-
jához és teljes mértékben be fogja tartani a
törvényeket, mint állampolgár. A 39 éves
Binh-t Hanoiban tartóztatta le 2002.
szeptember 25-én a hanoi rendõrség
kémkedésért. 

Binh június 9-én elhagyta a börtönt és
visszatérhetett családjához, a kém meg-
köszönte a Nam Ha börtönnek a jó
bánásmódot - írja a Nhan Dam.
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PATKÁNYAMCDONALD'S-BAN
A világ legnagyobb étteremének, a
McDonald's Corp.-nak 290 dollárt kellett
fizetnie egy diáknak, miután az egyik
észak-kelet kínai éttermében megharapta
egy patkány. A fiatal lány lábára fel-
mászott a patkány és megharapta a
combját miközben evett. A lány 2600
dollár kártérítést követelt, azonban a
bíróság csak 290-et ítélt oda, amibe
beletartozott az a 130 dollár, amibe
sérülése kezelése került. Nem ez volt az
elsõ eset, hogy a McDonald's-ban
patkányt találtak. Már korábban olyan
eset is történt az Egyesült Államokban,
hogy az egyik vendég a hamburgerében
egy patkányfejet fedezett fel - írja az
indiai hírügynökség 

LAPSZEMLE



A Munkáspárt internetcíme: http://www.munkaspart.hu

A Magyar Kommunista Munkáspárt központi politikai lapja
Fõszerkesztõ: Székely Péter

Szerkesztõség: 1082 Budapest VIII., Baross utca 61.
Telefon: 313-5420 (közvetlen); 334-1509/22 m. Telefax: 313-5423

A Szabadság e-mail címe: info@aszabadsag.hu;
internetcím: www.aszabadsag.hu

Kiadja: a Progressio Kft., a kiadásért felelõs: Vajda János igazgató
ISSN 0865-5146

OLVASSA,

TERJESSZE,

TÁMOGASSA!

OTP 11705008-
20441997

II. (XVIII.) ÉVFOLYAM, 21. SZÁM
2007. június 14.12 HÍREK

POLITIKAI DVD-K!
A Baloldali Front - Kommunista Ifjúsági Szövetség újabb mûsoros DVD-
lemezeket adott ki, amelyeket szívesen ajánl minden érdeklõdõnek. 
Ezek a filmek külföldi szervezetek kiadványai, amit a Front aktivistái
lefordítottak és magyar felirattal láttak el, hogy itthon is mindenki meg tudja
nézni.

A Negyedik Világháború címû venezuelai film rendezõje a venezuelai
forradalmat a kapitalista globalizáció elleni világméretû mozgalom részeként
vizsgálja (1100 forint)

A PC játékok: ne hagyjuk, hogy az imperializmus játszon a jövõkkel címû
DVD bemutatja, hogy az USA évente rengeteg pénzt költ, hogy megnyerje a
fiatalokat saját pusztító, háborús céljaira.(800 forint)

Hatiny: egy belorusz falu, melyet a német megszállók porig romboltak, de
késõbb a megszállás és a szovjet hõsi ellenállás jelképe lett . (700 forint)

DIVSZ: tavaly volt a Demokratikus Ifjúsági Világszövetség 60 éves. Afilm a
kezdetektõl mutatja be a történetét. (800 forint)
Megrendelhetõ: az info@baloldalifront.hu e-mail címen, illetve a 06-20-450-
28-04-es telefonszámon.
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